
Protokół Nr 33/09 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 16 listopada 2009 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1100

Posiedzenie komisji otworzył  i  prowadził Przewodniczący Komisji  Daniel Wilk ,  który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych skarbnik
gminy .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie  listy  obecności  przewodniczący  komisji  stwierdził  quorum przy którym  komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 20 listopada  2009 r.   
4.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych wg programu na rok 2009
    Stanowisko komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu za 9 m-cy 2009 roku 
   Opinia komisji 
6.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2010 
    Materiały przedkłada Przewodniczący Komisji na sesji
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  32/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane   pod obrady najbliŜszej
sesji , komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała
opinię jak niŜej : 

-projekt  uchwały Nr XXXII/254/09  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do
celów wymiaru podatku rolnego   

Wójt Gminy – poinformował , iŜ pracownik omyłkowo wydał niewłaściwy projekt
uchwały , bo powinien być : 
- projekt uchwały Nr XXXII/254/09 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie obniŜenia
ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego .
Biorąc pod uwagę  cenę Ŝyta przyjętą  w gminach sąsiednich tj. ogłoszoną przez Prezesa
GUS  w wysokości 34.10 zł za 1 dt , znacznie niŜszą cenę niŜ w roku bieŜącym ,
potrzeby i zadania gminy  propozycja wójta jest , aby pozostawić cenę ogłoszoną przez
GUS .
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Komisja wyraziła jednogłośnie  zgodę na zamianę projektu uchwały . 
Kolejno przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w
sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego 
Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  

- projekt  uchwały Nr XXXII/255/09  w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze   socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Stargard Szczeciński

Zastępca wójta omówił zmiany jakie wprowadza projekt uchwały , aby był bardziej
czytelny to wprowadza się tekst jednolity .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .

- projekt  uchwały Nr XXXII/256/09 w sprawie współdziałania z Gminą Stara
Dąbrowa w realizacji zadań w zakresie   wychowania przedszkolnego w
niepublicznych przedszkolach , działających na terenie Gminy Stara Dąbrowa-
komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XXXII/257/09  w sprawie zatwierdzenia projektów
dofinansowanych przez  Europejski Fundusz Społeczny – komisja jednogłośnie i
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
-projekt  uchwały Nr XXXII/258/09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. ,
zmiany limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany
wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu
Unii Europejskiej , niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez
państwa członkowskie ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze źródeł
zagranicznych niepodlegających zwrotowi

Komisja przeanalizowała projekt uchwały posiłkując się  uzasadnieniem . W trakcie
omawiania na bieŜąco skarbnik gminy udzielała wyjaśnień  .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  

-projekt  uchwały Nr XXXII/259/01 w sprawie określenia zasad dofinansowania
usuwania i unieszkodliwiania odpadów    zawierających azbest z terenu gminy
Stargard Szczeciński

Zastępca wójta omówił projekt uchwały , przedstawił obowiązujące stawki  za demontaŜ
i składowanie jak równieŜ wypośrodkowany koszt utylizacji 1 tony eternitu tj.
demontaŜ , składowanie i transport  od 500 do 600 zł    .Komisja  przeanalizowała
dokładnie zasady dofinansowania ,zapisane w paragrafie  14, jak równieŜ zwróciła
uwagę na  kwotę dofinansowania do jednego wniosku, która wynosi 3000.00 zł .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały ,
    -projekt uchwały Nr XXXII/260/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie
porozumienia z Gminą –Miasto Stargard Szczeciński w sprawie powierzenia zadania w
zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie   Gminy Stargard Szczeciński
Wójt Gminy – odnosząc się do zawarcia nowego porozumienia m.in  powiedział ,Ŝe jest
juŜ tradycją i to od bardzo dawna , iŜ autobusy czerwone jeŜdŜą po naszym terenie i
trudno byłoby teraz zabrać te autobusy  , porozumienie zawarto tak , aby była moŜliwość
trzymiesięcznego wypowiedzenia .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks zwrócił uwagę ,Ŝe gmina powinna mniej
dopłacać , podał przykład kiedy  koszt zakupu  biletu  jaki ponosi mieszkaniec np.
Koszewa , a Barzkowic   jest zróŜnicowany , bo do biletu   do miejscowości Koszewo-
MZK dopłaca gmina , a do Barzkowic pełen koszt ponosi mieszkaniec . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
   - projekt uchwały Nr XXXII/261/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy o
współpracy w sprawie udziału w  przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora
Miedwie poprzez budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze 



- 3 -
aglomeracji  Stargard Szczeciński    
Wójt Gminy poinformował o zmianie zapisu paragrafu 6 poprzez wykreślenie słów
„   przedsięwzięcia będącego przedmiotem niniejszego porozumienia    „ , a dopisanie
słowa   „ inwestycji”. Kolejno wójt powiedział ,Ŝe po podjęciu uchwały zostanie
podpisane umowa i wniosek w terminie do 30 listopada będzie złoŜony przez MPGK.
Rozstrzygnięcie wniosku to 300 dni , ale od roku 2010 rozpocznie się inwestycja od
Skalin-Golczewo .Rozpoczęto inwentaryzację sieci kanalizacyjnej , ale nie ma takiej
potrzeby jej przekazywania , a inwentaryzację się wykorzysta . Po wybudowaniu sieci
eksploatatorem  przez 5 lat będzie MPGK , a właścicielem zawsze będzie gmina . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad.4
Komisja przeanalizowała  informację dotyczącą realizacji w 2009 roku zadań
inwestycyjnych i remontowych  , podczas  analizowania  na bieŜąco przy udziale wójta
wyjaśniano wszystkie wątpliwości. Dyskutowano na temat boisk wielofunkcyjnych , aby
właśnie o takie boiska były pisane projekty  programów .
Po dyskusji przewodniczący podał do protokołu przyjęte  stanowisko komisji , a
mianowicie : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informacj ę i
pozytywnie oceniła realizację  w roku 2009 zadań inwestycyjnych i remontowych  . 
 Ad.5 
Komisja przeanalizowała informację z wykonania budŜetu gminy za okres od dnia 1
stycznia  do końca kwartału III roku 2009 , wyjaśniła wszystkie wątpliwości , zwróciła
uwagę na niŜsze wykonanie wydatków inwestycyjnych , a następnie wydała opinię jak
niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała
wykonanie budŜetu za pierwsze trzy kwartały roku 2009 . 
Ad.6
Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy komisji gospodarki mienia komunalnego
i budŜetu na rok 2010 .
Komisja uwag nie wniosła i jednogłośnie przyjęła plan pracy na rok 2010 .
Plan pracy zostanie przedstawiony przez przewodniczącego podczas obrad  XXXII sesji
oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
Ad.7
Radna Gabriela Czwertlik – poruszyła dwie sprawy, jedna dotyczyła postawienia nowych
punktów świetlnych przy drodze  za starą piekarnią w Świętem , a druga sprawa
dotyczyła wyremontowania tej drogi.
Radny Władysław Kuźma- poruszył następujące sprawy , a mianowicie : 
- złoŜył skargę na firmę , która jest zarządcą cmentarza w Pęzinie, poniewaŜ nie
wywiozła śmieci przed dniem 01.11.2009 r.  
- sprawa mostu koło posesji księdza – dziury i woda ,
- stan techniczny dróg powiatowych , same dziury ,
- przeniesienie biblioteki do wolnych pomieszczeń w ośrodku zdrowia .
Radna GraŜyna Gajewska poruszyła temat dotyczący postawienia na cmentarzu koło
kaplicy toalety .
Przewodniczący Komisji Daniel Wilk poinformował ,Ŝe Stowarzyszenie działające w
Grzędzicach  do końca listopada br.  skończony urządzanie placu zabaw wraz  z
ogrodzeniem .Wszystkie  urządzenia na placu zabaw jak zapewnił przewodniczący
posiadają atest , a prośba była   taka , aby  plac zabaw został przyjęty przez gminę .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe  w tej sprawie nie ma Ŝadnego sprzeciwu .
Kolejno przewodniczący poruszył waŜną sprawę dotyczącą dofinansowania działających
na terenie gminy Stowarzyszeń , bo aby one działały muszą dysponować środkami i tutaj 
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wójt gminy zapewnił ,Ŝe takie środki postara się zapisać w budŜecie .
Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała                                                                             Przewodniczący    Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                      Daniel Wilk
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania  :
2009.11.16                                                                                     2009. ......................
 
 


